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AUSTRALIA : EO Australia & New Zaeland 
 
2014 EOA Conference : The Annual Conference will be held on Thursday 22 May 2014 at PWC in Sydney. The 
program will explore employee ownership in Australia with reference to company stories in Australia and 
globally. The panel discussions will be run with panelists from the listed and SME companies, with an afternoon 
training program only this year followed by our Awards Ceremony. (More …)  
Conférence EOA 2014 : La conférence annuelle se tiendra le 22 Mai à Sydney. Le programme explorera 
l’Actionnariat Salarié en Australie à partir d’exemples d’entreprises australiennes et autres. Participeront aux débats 
des PMEs côtées et non-côtées, avec pour cette année, des programmes de formation dans l’après-midi, suivis de 
notre cérémonie de remise de trophèes . (Plus …) 
 
2014 ESOP of the Year Awards : The Awards Night (More …) that will follow will celebrate companies that exhibit 
employee ownership excellence. Nominations are now open (More …)  
Les trophées AS 2014 : la nuit des trophées célébrera les entreprises ayant un excellent AS. (Plus …) 
EOA Report – February 2014, The Solution for Start-Ups 
Employee Ownership Australia and New Zealand offers a plan solution for start-up companies 
Download and read Our Response to the Treasury Consultation on Start-Ups  EOA Report, February2014 (More …) 
Rapport EOA : Février 2014 : La solution pour les starts-up. EOA propose une solution pour les starts-up. (Plus …) 
Keep start-up share scheme ‘simple’: Atlassian co-founder Farquhar 19 February 2014 | BRW(More …)  
Garder un schéma simple pour une start-up : par Farquhar, co-fondateur d’Atlassian. (Plus …) 
 

CANADA : ESOP-CANADA (More …) 

 
Employee Share Ownership Plans - How to design and implement an ESOP in Canada, by Perry 
Phillips, CA, CBV, ASA.   This book is a comprehensive and practical guide to every aspect of 
designing and implementing ESOPs.  
You can choose from several ways to order the book. 
Plans d’AS : concevoir et mettre en oeuvre un Plan AS au Canada. Guide détaillé et pratique. 
Commande possible sous plusieurs formes. (Plus …) 
 
Dr. Carol Beatty's book, Employee Ownership: The New Source of Competitive Advantage 

(published by Wiley and Sons) is currently available. You can choose from several ways to order the book. 
Du Dr Carol Beatty : Actionnariat Salarié : la nouvelle source d’avantage différentiel ( chez Wiley et fils) est 
disponible. Commande possible sous plusieurs formes. 
 

EUROPE : ESMA 
28/02/2014 | ESMA seeks candidates for its Group of Economic Advisors  
The European Securities and Markets Authority (ESMA) is seeking to...(More …)  
28/02/2014 : ESMA fait appel à candidatures pour son groupe de conseillers économiques. (More …) 
 
EUROFOUND : Latest press releases 
20 January 2014 Understanding Europe’s wage-setting mechanisms (More …) 
20 janvier 2014 : Comprendre le système de fixation des rémunérations en Europe (Plus …) 
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ESOPCENTRE : Rome 2014: employee equity conference 

 

The Centre’s 26th annual employee equity plans conference 
takes place in central Rome, on Thursday June 5 and Friday 
June 6, 2014. This event provides an ideal forum for keeping up 
to speed on the latest legal, regulatory and market trends in the 
employee equity industry; discussing share plan strategies, 
networking and doing business. (More …)  

La 26e conférence sur les plans de fonds salariaux se tiendra à Rome, les 5 et 6 Juin 2014. Dernières 
tendances légales, réglementaires et en cours.(Plus …) 
 

FRANCE : F2iC : L’AFG, l’AMAFI, l'AFIC et Paris Europlace rejoignent la F2iC 

Reconnue pour son action en faveur de la promotion et du développement de l’actionnariat individuel, la Fédération 
des investisseurs individuels & des clubs d’investissement (F2iC) reçoit le renfort de quatre acteurs de poids dans le 
rayonnement de la place financière de Paris, le bon fonctionnement des marchés, la protection et le rôle 
économique de l’épargne, et l’émergence des futurs poids lourds de l’économie française (Plus …) 
Well-known as acting to promote and develop individual shareownership, the F2iC gets 4 weighty members. (More …) 
 

GERMANY : AGP  
Termine 

27.03.2014: Intensivseminar Mitarbeiter-Kapitalbeteiligung // Handwerkskammer Hamburg [Mehr]  
29.04.2014: Fachseminar Mitarbeiterguthaben // Kassel [Mehr]  
09.05.2014: 64. Jahrestagung der AGP // Haus der Wirtschaft Stuttgart  

Rendez-vous :  
27.03.2014 : Séminaire intensif Association des salariés au capital/Handwerkskammer Hamburg. (Plus …) 
29.04.2014 : Séminaire spécialisé : les avoirs des salariés. (Plus …) 
09.05.2014 : 64e congrès annuel AGP // Haus der Wirtschaft Stuttgart.  

 

UK : IfsProshare 
Latest Events 

Friday 7 March 2014: ifs ProShare Workshop: Trends in Executive Remuneration (More …) Speaker: Bill Cohen 
& Katie Kenny 
Tuesday 11 March 2014: ifs ProShare Focus Group: SME Focus Group (More …)  
Wednesday 12 March 2014:  Workshop: Practicalities of Launching International Share Plans (More …)  

Evénements prochains : 
7 Mars 2014 : Atelier : tendances pour les remunerations des dirigeants. (Plus …) 
11 Mars 2014 : Groupe spécialisé : PMEs (Plus …) 
12 Mars 2014 : Groupe de travail : Pratique pour lancer un plan d’AS international. (Plus …) 

 
HMRC Bulletin by Elizabeth Pearson | Feb 12, 2014  
Employment - Related Shares & Securities Bulletin Number 13, February 2014 now published. 
This bulletin contains articles on: (More …) 

1. SIP and SAYE scheme limits 
2. Self-certification, registration and online filing - timeline  

Communiqué HMRC par E. Pearson (Plus …) / Février 2014 : Emploi – Actions et valeurs. Ce communiqué est 
composé d’articles sur : 

1. Les limites des schémas SIP et SAYE 
2. Auto-certification, enregistrement et dépôt en ligne  
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USA : NCEO 
New Research: ESOPs and Other Benefit Plans : A new report shows ESOP companies are more likely than non-
ESOP companies to offer secondary defined contribution and defined benefit plans. [More...] 
Nouvelle étude : ESOP et autres plans : Selon un nouveau rapport, les entreprises avec AS offrent plus volontiers 
d’autres plans d participation. [Plus...] 
Employee Ownership and the Best Companies to Work For : Google topped the annual Fortune list of the 100 Best 
Companies to Work For. Just behind Google are 40 more companies with employee ownership plans. [More...]  
AS et meilleures entreprises où travailler : Google en-tête du classement annuel Fortune des 100 meilleures 
entreprises où travailler. Juste après Google viennent 40 autres entreprises avec AS. [Plus...] 
Webinars and Other Resources (for Members) : Ongoing ESOP Issues ESOP Accounting: Financial Reporting by the 
ESOP (Feb 25, 2014) (More…)  
Webinars et autres aides (pour les Membres) : problèmes en cours pour ESOP (Plus …) 
 
PSCA : Research Spotlight/Zoom Recherche (More …)  

Average Plan Contributions in 2012/ Moyenne des Plans de participation en 2012 
Both participants and companies contributed more to the plan in 2012.  

                       
                Source: PSCA's 56th Annual Survey of Profit Sharing and 401(k) Plans 
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